

Sebastian Seeger

Erbverzichte im neuen europäischen Kollisionsrecht

Unter besonderer Berücksichtigung rechtsvergleichender Bezüge und der Problematik des Statutenwechsels

[Renunciation of Inheritance Agreements in the New European Conflict of Laws. With Special Consideration of Comparative Elements and Change of Statute Difficulties.]

Published in German.

Succession renunciation agreements raise numerous difficulties in private international law and require re-systematization following the implementation of the European Succession Regulation. Sebastian Seeger takes on this task by examining in particular change of statute difficulties with the help of classical and modern methods of international private law.

Sebastian Seeger Geboren 1989; Studium der Rechtswissenschaften in Heidelberg und Straßburg; anschließend wissenschaftlicher Mitarbeiter und Assistent am Institut für ausländisches und internationales Privat- und Wirtschaftsrecht der Universität Heidelberg; 2017 Master of Law am Collège d'Europe, Brügge; seit 2018 Juristischer Vorbereitungsdienst am Oberlandesgericht Frankfurt a.M.



2018. XXIV, 254 pages. StudIPR 407

ISBN 978-3-16-155838-2
sewn paper 69,00 €

ISBN 978-3-16-155839-9
eBook PDF 69,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/erbverzichte-im-neuen-europaeischen-kollisionsrecht-9783161558382?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104